
Ko delamo, smo svetniki 
 

V današnjih berilih dinamične besede poudarjajo 
pomembnost dobrih del, medtem ko nas krepke 
metafore spominjajo na vir vse moči. Usmerjajo 
nas, da naj bomo zatočišče revnim, naj hranimo 
lačne, oblačimo nage in osvobajamo jetnike. 
Jezus poudarja pomembnost dobrih del tako, da 
nas pokliče v svet, obenem pa nas pripelje v našo 
notranjost, k našim dušam. Zahteva, da 
spoznamo dobroto v sebi in kar je še bolj 
pomembno – izvor dobrega v nas. Smo sol zemlje 
in luč sveta.  
 
Kako si upamo izgubiti svojo slanost ali skriti svojo 
luč pod mernikom! Naša dobra dela odslikavajo 
Božjo iskro, ki živi v nas; če zanikamo svojo lastno 
dobroto, nočemo slaviti Očeta in drugi ne morejo 
videti njegove slave, ki se odslikuje v nas. 
 
Jezus vedno modro izbira svoje primere. »Sol 
zemlje«. Poleg tega, da hrani daje okus ustvarja 
negostoljubno okolje za večino bakterij. Sol lahko 
izčisti barve, odstrani umazanijo in plesen, 
nabiranje maščobe in osuši kožo. Razjasniti, 
pobeliti, in očistiti: Ali je to tisto, kar se pričakuje 
od nas. 
 
Biti učenec je težko, še posebej v hitenju našega 
časa; zahtev je veliko, časa pa malo. Zdi se, da se 
preveč zahteva od nas, če naj bomo sol in luč. 
Pisateljica Caroline Myss nam pripoveduje zgodbo 
o  izkušnji bližnje smrti v svoji knjigi: Nevidna 
dejanja moči: sprejemanje milosti v vsakdanjem 
življenju. Opisuje, kako enostavna in preprosta je 
lahko naša prisotnost. 
 
Vse se je začelo z grozljivo prometno nesrečo. 
Reševalci so se borili, da bi lahko odstranili 
ponesrečenko iz avta, njen duh je zaplaval nad 
nesrečno mesto in od zgoraj opazoval prizor. 
Opazila je, da se je okoli nabralo nekaj 
nezadovoljnih motoristov, ki so se pritoževali 
zaradi zamude. 
 
Neka ženska je stala malo stran od njih. Odločila 
se je moliti za vse, ki so bili udeleženi v nesreči, in 
ko je začela svojo molitev, je ponesrečenka videla 
zlato luč, ki prišla iz njenega avtomobila in objela 
vse območje z lučjo. Ponesrečenka je opazila 
njeno registrsko tablico in po šestih mesecih 

okrevanja pozvonila pri njenih vratih s šopkom 
rož. 
 
Izaija nam govori, da se bo naša luč zasvetila kot 
zarja in pregnala temo. In ravno to je to. Molitev 
predre temo neizprosne resničnosti na cesti. Kako 
smo lahko sol zemlje? Včasih je to samo 
odločitev, da bomo molili, namesto da bi 
preklinjali. 
 
Terezija Avilska, karmeličanska redovnica in 
španska mistikinja iz 15. stoletja nam je zapustila 
naslednje besede, ki jih je v pesniško obliko 
spravil Michael Talbott v svoji pesmi »Molitev 
svete Terezije«: 
 
Kristus nima drugega telesa, kot tvoje, 
nima nog, razen tvojih, 
nima rok na zemlji, razen tvojih. 
 
Tvoje so oči, skozi katere gleda, sočutje do tega 
sveta. Tvoje so noge, s katerimi hodi, da bi delal 
dobro. S tvojimi rokami blagoslavlja ves svet.  
 
Tvoje so roke,  
tvoje to noge, 
tvoje so oči, 
ti si njegovo telo. 
  
Sveta Terezija ima prav. Naše roke, oči in noge 
lahko blagoslovijo ta svet. Ne potrebujemo 
posebnih sposobnosti. Ni nam treba delati velikih 
stvari.  
 
Ponujena roka, sočutje v žalosti, praznovanje v 
veselju, skupna molitev – to je dovolj. Vsi smo 
svetniki, ko se trudimo. 
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